

## Referat fra styremøte i DFK/S 11.02.14

Sted: Sintef, Oslo

Tilstede: Arne Martin Güettler, Vegard Stillingen (via telefon), Jon Vedum (observatør) og Anders Hamre

Forfall: Hans M. Borge

Ref.: AH

### Saker:

1. Gjennomgang av forrige møtes referat. Referatet godkjennes med følgende kommentarer:  
Ad sak 5 - Vegard sjekker opp med Ingar vedr. kalibrering av Volksloggerene, han bestiller også en Nano-logger fra LX Sweden til 450,- Euro med forutsetning av at den kan leveres til Vågå-evenementet.

Ad sak 9 – Morten Svendsen, prosjektleder, har gitt signaler om at det bare er å sette i gang med riving/bygging av byggelokale når telen går.

Ad sak 11 – Vegard Stillingen er godt i gang med O-kurs.

2. Vågå 2014 – status: Det er to fallskjermer som må pakkes. Jon V hører med Trond Bjerknes som skal til Hokksund i morgen om han kan hente dem. Lars Thorenfeldt, campsjef, melder om 27 påmeldte, hvorav tolv fra DFK og ni fra SVEDANOR-kurset. Det var 20 cm is per 2. februar. Ingen slepeflyger fra DFK bortsett fra Øyvind og Buer tre dager. Budsjett er sendt Øyvind. Godkjenning er mottatt fra kommunen. Det er til vurdering av staff om det skal gjennomføres med dagens antall påmeldte. Ellers alt OK.
3. Styret vil foreslå oppgradering av DW med turbo og ev. ny finish. Dette er ikke en årsmøtesak, men styret kan innhente synspunkter fra seilflygruppas medlemmer og fremme forslaget for hovedstyret. I denne anledning ønsker vi å avholde et medlemsmøte hvor bl.a. denne saken tas opp. Dette kan muligens være i etterkant av årsmøtet, avhengig av dets forløp.
4. Økonomi/regnskap. Innblikk i regnskapet viser at det er en sunn økonomi i seilflygruppa, solid overskudd foregående år. De andre gruppene har ikke samme gode tall og vise til.
5. Teknisk status. CM er ikke klar enda – OK teknisk, men er ikke polert ferdig osv.

DW er ikke helt klar, noe gelcoatsliping og polering gjenstår. Har fått transponder.

CJ skal ha årskontroll innen juli, om mulig få tatt denne nå slik at denne ikke må tas midt i høysesongen. Det er bestilt transponder til CJ, men uklart om denne blir satt inn i tide til Vågå da det er en utfordring med å få nok folk til å stille på vedlikehold.

Det er kommet forslag om å kjøpe transponder til alle fly, men styret velger å avvente. Når transpondere ble bestilt ønsket man først å prøve med to fly, for å se hvordan dette fungerte samt spre kostnader. De andre flyene kan utstyres med transponder på senere tidspkt. Teknisk leder Vegard Stillingen sier det er vanskelig å få folk til å stille på dugnad, og at vi må vurdere en vaktliste/straffegebyr for neste sesong.

Vegard vil ellers høre med et par kompetente medlemmer om de er villige til å gjennomføre en service på seilflyhengerene ıla. året, ev. mot en betaling de synes er rimelig.

6. Seilflystyret sender forslag til årsmøtet om å øke medlemskontingenten til DFK med kr 100,- Ny pris vil ev. bli 500,- Vi ser at vi ligger noe høyere enn andre klubber. På den andre siden har prisen vært uendret lenge og vi står foran oppgraderinger av klubbens bygningsmasse.
7. Ang. planer for neste sesong.

Klubben satser på påskeleir på Notodden. Utfordringer har tidligere vært å få nok folk med bil og instruktører til å stille. Det har vært flere vellykkede leirer på Notodden de senere år, da spesielt for de yngste medlemmene i klubben. Jon V er initiativtager i år som tidligere.

Vi snakket om mulighetene for å få til en sommerleir. Hokksund, Starmoen og Voss ble nevnt som alternativer. Dette må sees nærmere på.

Vedr. konkurranse på Hokksund i mai. Tradisjonelt har klubben med Ingar P. i spissen arrangert Norgescup. En mulighet i år kunne være Himmelspretten – fredag til lørdag. Imidlertid ser vi at S/NLF har ganske mange arrangementer i år på terminlisten sin, og vi vurderer at det antagelig ikke er «marked» for enda et. Anders H informerer Ingar P om styrets innstilling.

8. Styret vedtar å kjøpe en NANO igc-logger til 450,- Euro fra LX-Sweden. Forutsetning er at denne kan leveres til Vågå-leiren. Det er noe usikkerhet knyttet til hvor operative våre Volksloggere blir fremover. NANO-loggeren har internt batteri og kan enkelt flyttes mellom flyene våre, den er dessuten lettere/raskere å få ut filer fra.
9. Ad ungdomsmidler

Kasserer etterlyser klare retningslinjer. Styret vedtok tidligere at ungdommer t.o.m. 18 år får 33% rabatt på flyving, men dette har aldri blitt iverksatt. Praksis har vært 50 % rabatt. Det har vært manglende kommunikasjon, og seilflystyret må ta selvkritikk på det. Styret mener det er et viktig prinsipp at det gis lik rabatt til ungdommer på tvers av gruppene i klubben. I mikro og motor får ungdom t.o.m. 18 år 50% rabatt, og ungdom t.o.m. 25 år 25% rabatt. Inntil

gruppene blir enig fortsetter dagens praksis i seilflygruppa - 50 % rabatt t.o.m. 18 år. Dette bør diskuteres på et hovedstyremøte.

10. Ang. videre lån av Mistral LN-GID. Klubben lånte i fjor flyet mot at klubben sto for driftsutgiftene. Ordningen er i utgangspkt. gunstig for klubben – men flyet gikk mindre enn man hadde sett for seg – 16 starter og 22 timer. Det ble også stående lenge ifm. årskontroll midtsommers. Årskontrollens tidspunkt ble problematisert, og hvor lite det er i bruk. Det ble foreslått at flyet kan være et fly som juniorer (t.o.m. 25 år) kan få låne til arrangementer vederlagsfritt hvis de har betalt årskort. Styret føler det er så mye usikkerhet omkring bruken av flyet og det tekniske at man ønsker å utsette avgjørelsen om flyet skal lånes til man vet litt mer. Konsekvenser av at flyet ikke lånes vil antagelig være at det ikke holdes luftdyktig eller at det selges vekk fra klubben.

11. Vedr. problemer med logging/betaling/fakturering.

Det har gjennom sesongen vært uttrykt mye frustrasjon rundt logging og feilfakturering, særlig fra instruktører. Det sås tvil om styret anerkjenner den frivillige innsatsen som legges ned. Vi innser at vi ikke har adressert problemet tilstrekkelig og beklager det. Det skal selvsagt ikke være slik at instruktøren som stiller opp og gjør en god gjerning skal straffes øk. for div. feil med logging og betaling. Vi setter stor pris på at vi har instruktører som stiller opp på dugnad og holder hjulene i gang. Det er sikkert ikke mulig å få bukt med feillogging 100%. Vi må ta de sakene som oppstår og rydde opp. Styret må fremover se på alternative løsninger og finne en ordning som fungerer bedre. Dagens system må gås igjennom. Det må sees på om det er løsninger som kan gjøre det lettere å logge riktig, og om mulig få bedre oversikt over betaling på intro- og gaveturer. Dette vurderes så omfattende at styret må ta et eget møte på dette.